
Na novojičínských základních školách se konala školní fóra 

V první polovině října proběhla na místních základních školách školní fóra, kterých se účastnili zástupci 
pátých až devátých ročníků. Celkem 120 žáků z 4 novojičínských základních škol diskutovalo o tom, co 
by chtěli zlepšit nejen ve škole, ale i ve městě.   

Na ZŠ Komenského 66 žáci projevili největší zájem o zachování každoročního vánočního jarmarku, který 
škola doposud pořádala a který se nově měl konat jednou za 2 roky. Žáci by také chtěli více kytek do 
tříd a jiné odpadkové koše na chodbách. Žáci ZŠ Tyršova by si přáli skřínkové šatny a lepší vybavení 
tělocvičny. Projevili také zájem o kurzy finanční gramotnosti. Nové skřínkové šatny by chtěli i žáci ZŠ 
Jubilejní, ti zároveň vyjádřili přání, aby škola pořádala výměnné pobyty do zahraničí. Poslední školní 
fórum se pak konalo na ZŠ Komenského 68, kde by žáci uvítali znovu dostupnou wi-fi či omezení 
mléčných výrobků a nahrazení ovocem a zeleninou. 

Ve městě by se podle mládežníků měla revitalizovat stará sportoviště a zároveň vznikat i nová, nejvíce 
by stáli o nový skatepark. Žáci všech škol by zejména v horkých letních dnech ocenili, kdyby na náměstí 
bylo více zeleně a nějaký stín. Dále by se podle nich měl upravit prostor u České spořitelny nebo před 
OC Tabačka. 

Protože na většině škol se fórum konalo už podruhé, hned v úvodu zaznělo shrnutí, co se povedlo 
realizovat od loňského roku. Žáci tak ocenili např. probíhající rekonstrukci Haly ABC a Zimního stadionu 
nebo zvýšenou četnost autobusových spojů. 

Lucie Hrdličková, koordinátorka Zdravého města 

 

 

 

 


